
 
 

 
 

Drs. N. Osinga, secretaris 

Prof. C. Eijkmanstraat 17 

7415 EK Deventer 

secretariaat@oud-deventer.nl 
 
Aan het college van Burgemeester en Wethouders van Deventer, 
i.a.a. de dienst monumenten, mevr. G. Kroeze 
i.a.a. de coördinator van de Planadviesraad, de heer F. van Unen 
Per e-mail via de griffie 
 
Deventer, 5 december 2019, 
 
Geacht college, 
 
Tijdens een zitting van de Planadviesraad in 2015 werd naar aanleiding van een aanvraag 
tot wijziging aan het dak van een pand binnen het beschermde stadsgezicht van Deventer de 
vraag opgeworpen of er niet een duidelijk beleid moet worden geformuleerd over het 
Deventer “dakenlandschap”. De puntdaken zijn iconisch voor de stad. 
De Planadviesraad krijgt vaker aanvragen te behandelen voor ingrepen in daken. Er is 
duidelijkheid nodig over criteria voor aanpassingen aan het dakenlandschap binnen het 
beschermde stadsgezicht. 
 
Het is u natuurlijk bekend dat het fraaie gebouw, dat vroeger de bioscoop Luxor huisvestte 
enige tijd geleden gekocht is door de heer Sahin. Nu heeft de nieuwe eigenaar installaties 
voor de luchtbehandeling op het platte dak van het monument geplaatst. Deze lelijke 
apparatuur is ondermeer vanaf grote delen van het Bergkwartier op storende wijze zichtbaar. 
Een brief hierover van de N.V. Bergkwartier mocht ik onlangs voordragen aan de 
Planadviesraad. Een mogelijke oplossing voor het onderbrengen van de 
luchtbehandelingsinstallatie zou een gecamoufleerde plaatsing zijn onder een puntdak. De 
huidige situatie is onaanvaardbaar.  
 
De SOD wil er bij u, college van B&W, op aandringen een beleid te doen formuleren met 
criteria voor wijzigingen in of nieuwbouw van daken van panden binnen het beschermde 
stadsgezicht van Deventer. De SOD dringt er hierbij op aan dat u voorkeur laat blijken voor 
traditionele puntdaken. 
 
Met vriendelijke groet, 

 
Stichting Oud Deventer, 
Neelco Osinga, secretaris 


